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متن پرسش

سلام عليکم: استاد گرامى شما مى فرماد خداوند از همین حالا میداند ما چه سرنوشتی داریم. مگر

سراسر زندگى و اعمال ما و استفاده از ابزارها براى رسيدن به هدف نهايى زندگى نيست؟ پس وقتى از

الان معلوم است که ما به آن هدف مى رسيم يا نه و همچنين با چه کيفيتى مى رسيم پس در نتيجه

زندگى کردن ما در اين دنيا بيهوده است.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: برای آن است که ما بالقوههای خود را به بالفعل تبدیل کنیم و آن بشویم که

باید بشویم و در آن صورت است که خدا مطابق ارادههای ما که به فعلیت رسیده است، پاداش و

جواب ما را میدهد. موفق باشید


